
Onze vrijheid
Ik schrijf als kersverse voorzitter van N-VA Ternat mijn allereerste 
voorwoord voor ons huis-aan-huisblad en onvermijdelijk gaat dat 
over het coronavirus. Zowat drie jaar beheerste de pandemie ons 
doen en laten. Dankzij de al bij al succesvolle vaccinatiestrategie 
kregen we uiteindelijk onze vrijheid terug. Het ging met vallen en 
opstaan want dat virus had niemand zien aankomen. Maar laten 
we vooral onthouden dat we als Vlaming echt fier mogen zijn op 
onze veerkracht en onze solidariteit.

Corona heeft ons doen nadenken over het leven. Mensen zijn van 
job veranderd, anderen zijn beginnen sporten of gingen andere 
uitdagingen aan. We hebben de kleine en eenvoudige dingen 
leren appreciëren: onze familie en vrienden, onze gezondheid, de 
natuur ... 

Toen we van de pandemie verlost waren, brak er oorlog uit in 
Oekraïne en kwamen we terecht in een energiecrisis. Die oorlog 
stelt onze solidariteit opnieuw op de proef. Plots werden we 
geconfronteerd met oorlogsvluchtelingen op ons eigen continent 
en energiearmoede in ons eigen land. Ook dat plaatst alles weer 
in perspectief en doet ons de dagdagelijkse kleine problemen 
relativeren. 

Onze ploeg zit met veel energie klaar om de komende jaren 
weer het beste van zichzelf te geven voor onze mooie gemeente 
en voor u, de Ternattenaar. We zijn bereid om ook moeilijke 

onderwerpen aan te snijden en zware beslissingen te nemen, 
want politiek mag niet afglijden naar een permanente, vaak 
populistische populariteitswedstrijd.

We zijn ambitieus wat de volgende verkiezingen betreft. En 
ondertussen proberen we vanuit de oppositie zo hard mogelijk 
op het beleid te wegen. Soms pro, soms contra. Er is nog veel 
werk aan de winkel: de gemeentefinanciën, de bouwdruk en de 
visie op mobiliteit blijven pijnpunten. Ook de luid aangekondigde 
burgerparticipatie en transparantie vallen in de praktijk eerder 
mager uit. 

Eén van de grootste N-VA-bekommernissen is de betonnering 
en verfransing van onze gemeente. Ternat barst stilaan uit zijn 
voegen. Wanneer is het genoeg? Moeten we onbeperkt blij-
ven groeien? N-VA Ternat wil het nog resterende landelijke en 
Vlaamse karakter van onze gemeente te allen tijde beschermen.

Om af te sluiten nodig ik u met veel 
plezier uit op ons Spaghettifestijn, dat 
zoals steeds plaatsvindt in Wambeek. 
U bent van harte welkom!

Jurgen Depoorter 
Voorzitter

Waar? 
Parochiehuis Sint-Remigius, Pol de Montstraat 1, Wambeek

Wanneer? 
Vrijdag 30 september 2022,
van 17 tot 22 uur

Wat? 
Spaghetti bolognaise 
Spaghetti carbonara
Vegetarische spaghetti 
Assortiment dessertjes
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Rode recepten 
maken rode cijfers

Te veel mensen die kunnen werken, 

doen dat vandaag niet. De Vivaldi-

regering zorgt vooral voor hen: zij 

profiteren sneller dan wie ook van 

de indexering, zien hun uitkeringen 

stijgen en genieten van uitgebreide 

steunmaatregelen. Wie betaalt dat? 

De Vlaming die werkt, spaart en 

onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, 

waar de cijfers dieprood kleuren en 

men alweer naar Vlaanderen kijkt om 

de rekeningen te betalen.

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, 

onze sociale zekerheid te beschermen en onze welvaart te vrijwaren. We 

kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten 

voldoende mensen aan het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter 

maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. 

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. 

Geef ondernemers meer vrijheid. 

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. 

Geen waterverspilling meer
Op voorstel van onze N-VA fractie werd een reglement 
opgemaakt dat bouwheren in de toekomst verplicht om een 
buffervat te plaatsen. Op die manier infiltreert het opgepomte 
grondwater niet enkel in de grond, maar loopt het ook in het 
buffervat. De inhoud van dat buffervat kan door landbouwers 
en andere geïnteresseerden gratis gebruikt worden. Zo voorko-
men we dat het bodemwater in de riool terecht komt. 
Kristof De Leeuw: “We zijn blij dat de bevoegde schepen en 
de diensten snel werk gemaakt hebben van het reglement. In 
periodes van lange droogte moeten we spaarzaam zijn met 
water!”

Waarom zouden we opgepompt 
grondwater in de riool laten lopen?”

  Kristof De Leeuw
  Gemeenteraadslid

Fietspad: ja!  
Bomenkap  
Fossebaan: 
neen, bedankt!
De heraanleg van de  
Fossebaan is een goede  
zaak. Het optimaliseert de 
doorstroming en de veilig-
heid. Dat juichen we toe. 
Maar voor die heraanleg 
massaal gezonde volwassen 
platanen kappen, dat tart 
onze verbeelding. 

Hoeveel warme en vooral 
droge zomers moeten we nog 
doorstaan voordat iedereen 
begrijpt dat bomen de effici-
entste en goedkoopste hulp 
zijn in de strijd tegen klimaat-
opwarming, hitte-eilanden, 
CO2, erosie en waterover-
last? Bovendien heeft Ternat 
nauwelijks mooie wegen of 
lanen waar nog bomen staan. 
Dus wat ons betreft: hoe meer 
fiets- en voetpaden hoe liever, 

maar in de huidige klimaat-
crisis gaan we geen bomen 
meer kappen! De geloof-
waardigheid van het Ternats 
bestuur staat op het spel.

Waarom moeten deze mooie  
platanen sneuvelen?

Arno De Paepe
Gemeente-

raadslid

Joanna De Godt
Ondervoorzitter 
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